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brak zdjęcia
W Ustroniu debatowali o ekologii a dokładniej o produkcji energii z biomasy i systemach obniżania emisji
zanieczyszczeń. Jak mówi Krystyna Kubica prezes Górnośląskiego oddziału Polskiego Klubu Ekologicznego, mitem
jest, że to duże zakłady są największymi producentami zanieczyszczeń i pyłów. Je obowiązują ścisłe normy
ekologiczne, inaczej jest w przypadku prywatnych domów.

 posłuchaj relacji

Cześć śląskich gmin już prowadzi program tzw. niskiej emisji - czyli system dopłat dla osób prywatnych chcących
dokonać modernizacji domowych pieców grzewczych na ekologiczne i bardziej wydajne. Jak mówi Łukasz Łata z
Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego, mieszkańcy powinni naciskać na urzędników aby ci starali się o europejskie
dotacje na ten właśnie cel.

 posłuchaj relacji

Konferencja była także miejscem prezentacji nowych technik w dziedzinie konstrukcji pieców centralnego
ogrzewania i systemów wentylacji kominowych. Dobry piec to nie wszystko - mówi nam Mariusz Kajstura jeden z
przedstawicieli firm z Rybnika zajmującej się produkcją wyciągów spalin. Aby osiągnąć maksymalny zysk z paleniska,
komin musi mieć dobry ciąg, nasze urządzenie temu służy - dodaje Kajstura.
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